

Bestyrelsesmøde 19 maj 2016.

Til stede: Leise, Morten, Pernille, Lars, Dorthe, Ingrid, Luna, Tanja, Kiki

Afbud: Ida, Lærke

Referat:

Referatet fra mødet 28 april blev godkendt. Referatet skal på hjemmesiden.

Nyt fra formanden:

D 4 har spurgt om vi vil holde d-mesterskab i paradressur, det vil vi gerne.

Nyt fra udvalgene:

Juniorudvalg: Der er 1 tilmelding til ridelejr.

Springudvalg: Der er nogle plader på fyld der er blevet skadet, der skal bestilles nye, samt ny blå vandgrav, det sørger Dorthe for.

Matrialeudvalget: Morten har fået tilbud på pumpe til vandvogn, 5000 kr. den sørger Morten for at købe.

Palletanke anskaffes som der kan suges vand fra til vandvogn.

Det er ikke nødvendigt at købe nye dæk til traktorer. Morten sørger for rendegraver til afskrabning af opvarmningsbanen.

Derefter låner han fræser af Ingrid og Ole til at fræse rødder væk på opvarmningsbane (spring)

Kioskudvalg. Pernille ønsker ny elgruppe til opvaskemaskine, Dorthe sørger for at kontakte kommune for at få det gjort. Pernille's indsats for større overskud i kiosken virkede, det var betydeligt større til c-stævnet.

C-stævne: Der var et rigtig pænt overskud, vi havde rigtig mange starter, og vi vil stramme mere op på tidsplanen, så den bedre kan overholdes. Dorthe kontakter banebygger samt dommer til næste stævne.

Vi vil alle gøre en ekstra indsats til c-stævne i august, det skal være en fest, så der er foreslået flere flag, blomster, større p-plads mm.

Der er malerdag d. 18 juni

Næste møde d. 30 juni kl 19.00 i NVR.